
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 15. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1086
Vil ministeren indhente oplysninger fra Region Hovedstaden om følgende i
forlængelse af Region Hovedstadens beslutning om at implementere sund-
hedsplatformen:
– Foreligger der en oversigt over de samlede omkostninger ved anskaffel-

sen, de it-mæssige tilretninger, implementeringen og (efter)uddannelsen af
personalet, og vil ministeren i bekræftende fald sende oversigten til udval-
get?

– Foreligger der en oversigt over tabte indtægter forårsaget af den nedsatte
behandlingskapacitet på regionens sygehuse, og vil ministeren i bekræf-
tende fald sende oversigten til udvalget?

– Hvordan er udrednings - og behandlingsgarantierne blevet overholdt i Re-
gion Hovedstaden i den periode, hvor sundhedsplatformen er blevet imple-
menteret, og har en eventuelt manglende overholdelse medført øgede om-
kostninger for regionen til behandlinger foretaget i den private sektor? Kan
ministeren oplyse, om der med sundhedsplatformen er kommet overblik
over ventetider på de forskellige områder, f.eks. kræft og akutmodtagelser
og om ventetiderne overholdes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra May-Britt Kattrup (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på May-Britt.Kattrup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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